
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 29. marts 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 747 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 747:  

”Ministeren bedes oplyse, hvilke af landets offentlige hjemmefødselsordninger, der 

betjenes af jordemødre organiseret i kendte jordemoderordninger.” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har til brug for besvarelsen anmodet Danske Regioner 

om bidrag. 

 

Ministeriet forventer at modtage bidraget, således at spørgsmålet vil kunne besvares 

endeligt medio maj 2019. 

 

 

Med venlig hilsen 
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